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Till ansvarigt kommunalråd/ordförande  

  

Utifrån uppgifter som vi har fått ta del av kan vi konstatera att badanläggningen i Valbo är 

underutnyttjad, med endast 44% av de bokningsbara tiderna bokade av föreningar under 

veckorna 1–13.  

 

Möjligheten att justera öppettiderna för att bättre möta allmänhetens efterfrågan bör ses 

över. Nyttjandegraden skulle kunna förbättras genom att till exempel stänga en dag till för 

bokning från kl. 15 till 19.30, likt fredagar. En analys av bokningshistoriken kan bidra till att 

identifiera vilka målgrupper som bokar, i vilken utsträckning de gör det samt vilka tider som 

är mest efterfrågade. En bättre planering av bokningsbara timmar skulle kunna öka 

tillgängligheten för allmänheten, som önskar andra öppettider.  

 

Kultur- och fritidsnämndens ordförande påstod vid Kommunfullmäktiges sammanträde i 

mars 2025 att badanläggningen används klokt. Det finns därmed olika uppgifter om hur 

beläggningen ser ut. Därför är en noggrann analys av bokningsdata behövlig för att få en klar 

bild.  

 

 

Mot bakgrund av ovanstående önskar jag ställa följande frågor till ansvarigt 

kommunalråd/ordförande:  

 

1. Anser ordförande att nyttjandegraden på 44% innebär en klok användning av 

Valbobadet?  

2. Hur ser möjligheterna ut för att justera bokningssystemet så att allmänheten har 

ökad tillgång till badet? 

3. Är det politiska styret beredd att se över tiderna? 
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